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Protokoll från styrelsemöte i Svenska Jujutsufederationen 

Tid:   

2020-09-07, kl. 21:00 – 22:30. 

Plats:   

Skype 

Närvarande:   

Isabelle Sarfati (ordförande) 

Nico Christoforidis (kassör) 

Johan Pettersson (sekreterare) 

Cicci Nyström (vice ordförande) 

Jonatan Dagnå (ledamot) 

Mikael Bengtsson (ledamot) 

Anna-Lena Löf (ledamot) 

Henrik Wendel (suppleant) 

Förhinder: 

Berit Abrahamsson Hornvall (suppleant) 

 

 

§ 140. Mötets öppnande. 

  Ordförande Isabelle Sarfati hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 141. Godkännande av föredragningslista. 

  Kompletterades och godkändes. 

 

§ 142. Tjänstgörande suppleanter. 

  Samtliga ledamöter är närvarande. 

 

§ 143. Justering.  

 

  Styrelsens beslut 

  Jonatan valdes att justera protokollet. 
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§ 144. Föregående protokoll, 2020-08-03. 

 

  Styrelsens beslut 

  Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 145. Ekonomisk rapport.  

  410 000 ca har kommit in i medlemsavgifter. 26 000 i stimulanspengar. 269 000  

  ca inkommit i landslagsstöd. Kostnaderna ligger fortsatt lågt.  

 

  Styrelsens beslut 

  Informationen noteras.   

 

§ 146. Sportrådet. 

a. Framtida samarbete med Westfight.  

Det är viktigt att det anordnas tävlingar. Vi är överens med Westfight att de 

tillsammans med Jujutsufederationen anordnar minst två officiella tävlingar 

årligen. På samma sätt kommer vi träffa överenskommelser med flera 

föreningar. 

 

b. SM 2021-02-07.  

SM-veckan är en seniortävling. Hur gör vi med ungdom och andra klasser. 

Vid ett annat tillfälle än SM-veckan. Nico tillsammans med Sportrådet 

undersöker möjligheten att genomföra ett kompletterande SM till SM-

veckan.  

 

c. Träffen på Bosön. 

Flera arbetsgrupper tillsattes och många områden diskuterades. Ett bra 

grundarbete gjordes men tiden medgav inte att arbetet slutfördes. Träffen 

behöver följas upp med ytterligare träff. 

 

d. Newaza. 

En arbetsgrupp finns från Jujutsufederationens sida. Diskussioner ska 

inledas med BJJ-förbundet.  

Styrelsens beslut 

Ett samarbete om tävlingar inleds med Westfight, informationen i övrigt noteras. 

§ 147. Domarrådet. 

a. Utbildning av D-domare (mattdomare). 

Problem på mindre aktiviteter med att det inte finns domare. Vi behöver 

snabbutbilda D-domare som kan döma ”kant”. Det bör finnas möjlighet att 

http://www.jujutsu.se/


 

 
Protokoll nr 9, 

§§ 140 – 158, 2020 

 

 

www.jujutsu.se 
 

ha viss del av utbildningen webbaserat. Styrelsen är positiv till tankarna. 

Jonatan kontaktar Jonas Elfving i frågan. 

 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 148. Landslaget. 

  En internationell nättävling i Duo kommer ske 5 - 7 oktober 2020. 

  Sponsoravtal. Nico kommer ta upp diskussionen inför med 2021 Ju Sports. 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 149. Utbildningsrådet. 

a. Regionindelning. 

Vi bör arbeta efter SB&K distriktsindelning. Sportrådet ser över sin 

regionindelning. 

 

b. Föreningsrådet. 

Vi avskaffade föreningsrådet, flera förde upp att vi riskerar tappa en hel del 

frågor. Vi återkommer till frågan. 

 

c. Barn – och ungdomsutbildning. 

Vi är intresserade att gå vidare med att ta fram en utbildning som planeras 

hållas av Jonas Lund och Adam Bilger. Vi behöver ett utkast på upplägg. 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 150. Para Jujutsu. 

  Till nästa möte. 

 

§ 151. Kommunikation. 

  Brev till nya medlemsföreningar. Isabelles utkast är väl avvägt. 

 

   Styrelsens beslut 

  Informationen noteras. 
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§ 152. Internationella frågor. 

  JJIF och VM 2018. 

  Vi har en dialog med JJIF om deras krav på oss om brister de anser uppkommit  

  under VM.  

 

  Styrelsens beslut 

  En grupp bestående av Isabelle, Nico och Johan utses att fortsätta arbeta med  

  frågan. 

 

§ 153. Policydokument. 

  Till nästa möte. 

 

§ 154. Förbundets mattor och övrig utrustning. 

  Cicci skickar ut ett förslag till styrelsen. 

 

§ 155. Åtgärder efter årsmötet. 

  Reviderad verksamhetsplan 2020 är utskickad. Styrelsen ville få lite mer tid att  

  titta på verksamhetsplanen. Nico skickar ut en reviderad budget för 2020.  

  

  Styrelsens beslut 

  Styrelsen kommer fastställa verksamhetsplan och budget för 2020 via e-post. 

 

§ 156. Övriga frågor. 

  Inga övriga frågor fanns. 

 

§ 157. Nästa möte.  

  5/10, 7 - 8/11 (fysiskt möte), 7/12. 

  Möte på Skype kl. 21:00. 

 

§ 158. Mötets avslutande. 

  Ordförande tackade de närvarande för ett bra möte och avslutade mötet. 

 

 

Johan Pettersson Isabelle Sarfati Jonatan Dagnå 

Sekreterare  Ordförande  Justerare 
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